

<u>Article 17 before amendment:</u>	<u>المادة رقم 17 قبل التعديل:</u>
Pursuant to the provisions of Article no. 1 of law no. 95 of 1992 and Article 7, Articles no. 17 to 33 of the executive regulations thereof, the Company's issued capital may be increased by the issuance of new shares, provided that the share value is calculated on the basis of the average value of the previous issuances of share multiplied by the fair value of the net Company assets as of the new issuance under the Company's responsibility and its auditor's report.	مع مراعاة حكم المادة (1) من القانون رقم 95 لسنة 1992 والمادة (7) والمواد من (17) إلى (33) من اللائحة التنفيذية لهذا القانون، تكون زيادة رأس مال الشركة المصدرة بإصدار أسهم جديدة على أن تحدد القيمة التي تصدر بها على أساس متوسط نصيب السهم من الإصدارات السابقة في القيمة العادلة لصافي أصول الشركة وقت الإصدار تحت مسؤولية الشركة، وإقرار مراقب حساباتها.
<u>Article 17 after amendment:</u>	<u>المادة رقم 17 بعد التعديل:</u>
Pursuant to the provisions of Article no. 1 of law no. 95 of 1992 and Article 7, Articles no. 17 to 33 of the executive regulations thereof, the Company's issued capital may be increased within the authorized capital by virtue of a resolution of the Ordinary General Assembly of the Company by the issuance of new shares, provided that the share value is calculated on the basis of the average value of the previous issuances of share multiplied by the fair value of the net Company assets as of the new issuance under the Company's responsibility and its auditor's report.	مع مراعاة حكم المادة (1) من القانون رقم 95 لسنة 1992 والمادة (7) والمواد من (17) إلى (33) من اللائحة التنفيذية لهذا القانون، تكون زيادة رأس مال الشركة المصدرة في حدود رأس مال المرخص به بقرار من الجمعية العامة العادية للشركة بإصدار أسهم جديدة على أن تحدد القيمة التي تصدر بها على أساس متوسط نصيب السهم من الإصدارات السابقة في القيمة العادلة لصافي أصول الشركة وقت الإصدار تحت مسؤولية الشركة، وإقرار مراقب حساباتها.
<u>Article 48 before amendment:</u>	<u>المادة رقم 48 قبل التعديل:</u>
Subject to the provisions regulating the Ordinary General Assembly, the following provisions shall apply to the Extraordinary General Assembly:	مع مراعاة الأحكام المتعلقة بالجمعية العامة العادية، تسري على الجمعية العامة غير العادية الأحكام الآتية:
A) The extraordinary general assembly meeting is to be held by way of invitation from the board of directors. The board should call for a meeting if a number of the shareholders representing at least ten percent of the nominal shares request to do so for fundamental reasons and provided that said shareholders deposit their shares at the Company's headquarters, or at one of the authorized banks, or at MCDR, if the Company is a member thereof. The shares may not be withdrawn except after the conclusion of the extraordinary general assembly	(أ) تجتمع الجمعية العامة غير العادية بناء على دعوة مجلس الإدارة، وعلى المجلس توجيه الدعوة إذا طلب إليه ذلك عدد من المساهمين يمثلون (10%) من الأسهم الأسمية لرأس مال الشركة على الأقل لأسباب جديدة، وبشرط أوز يودع الطالبون أسهمهم مركز الشركة أو أحد البنوك المعتمدة، أو لدي شركة مصر للمقاصة والتسوية والحفظ المركزي إذا كانت الشركة مشتركة لديها، ولا يجوز سحب هذه الأسهم إلا بعد انقضاء الجمعية، وإذا لم يتم المجلس بدعوة الجمعية خلال شهر، كان للطالبين أن يتقدموا إلى الهيئة العامة لسوق المال التي تتولي توجيه الدعوة.

<p>meeting. In the event the board of directors fails to meet said request within one month, the shareholders may submit their demand to the Capital Market Authority to call for said meeting</p>	
<p>B) The extraordinary general assembly meeting is not to be considered valid except if attended by shareholders representing at least half of the nominal shares. If the minimum requirement is not fulfilled in the first meeting, a second meeting shall be called for and to be held within thirty days from the first meeting. The second meeting is to be considered valid if attended by a number of shareholders representing at least one-fourth of the capital's nominal shares.</p>	<p>(ب) لا يكون اجتماع الجمعية العامة غير العادية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يمثلون (نصف) الأسهم الاسمية لرأس المال على الأقل، فإذا لم يتوافر الحد الأدنى في الاجتماع الأول وجهت دعوة الجمعية إلى اجتماع ثان خلال الثلاثين يوماً التالية للاجتماع الأول، ويعتبر الاجتماع الثاني صحيحاً إذا حضره عدد من المساهمين يمثل (ربع) الأسهم الاسمية لرأس المال على الأقل.</p>
<p>C) The extraordinary general assembly decisions are to be issued with the absolute majority of two-thirds of the nominal shares represented in the respective meeting unless the decision is related to a capital increase, a reduction thereof, winding up before the end of the Company term, changing the Company's main purpose\ or its merger. The decision becomes valid if issued with a majority of at least three-quarters of the nominal shares represented in the meeting. This is to be done after applying the procedures stated by law no. 95 of the year 1992, its executive regulations and upon the approval of the Capital Market Authority.</p>	<p>(ج) تصدر قرارات الجمعية العامة غير العادية بأغلبية ثلثي الأسهم الاسمية الممثلة في الاجتماع إلا إذا كان القرار يتعلق بزيادة رأس المال أو خفضه أو حل الشركة قبل الميعاد أو تغيير الغرض الأصلي أو إدماجها، فيشترط لصحة القرار في هذه الأحوال أن يصدر بأغلبية ثلاثة أرباع الأسهم الاسمية الممثلة في الاجتماع، وذلك بعد إتباع الإجراءات المنصوص عليها في القانون رقم 95 لسنة 1992 ولائحته التنفيذية وموافقة الهيئة العامة لسوق المال.</p>
<p><u>Article 48 after amendment:</u></p>	<p><u>المادة رقم 48 بعد التعديل:</u></p>
<p>Subject to the provisions regulating the Ordinary General Assembly, the following provisions shall apply to the Extraordinary General Assembly:</p>	<p>مع مراعاة الأحكام المتعلقة بالجمعية العامة العادية، تسري على الجمعية العامة غير العادية الأحكام الآتية:</p>
<p>A) The extraordinary general assembly meeting is to be held by way of invitation from the board of directors. The board should call for a meeting if a number of the shareholders representing</p>	<p>(أ) تجتمع الجمعية العامة غير العادية بناء على دعوة مجلس الإدارة، وعلى المجلس توجيه الدعوة إذا طلب إليه ذلك عدد من المساهمين يمثلون (10%) من الأسهم الاسمية لرأس مال الشركة على الأقل لأسباب جدية، وبشرط أوز يودع الطالبون أسهمهم مركز</p>

<p>at least ten percent of the nominal shares request to do so for fundamental reasons and provided that said shareholders deposit their shares at the Company's headquarters, or at one of the authorized banks, or at MCDR, if the Company is a member thereof. The shares may not be withdrawn except after the conclusion of the extraordinary general assembly meeting. In the event the board of directors fails to meet said request within one month, the shareholders may submit their demand to the Capital Market Authority to call for said meeting</p>	<p>الشركة أو أحد البنوك المعتمدة، أو لدي شركة مصر للمقاصة والتسوية والحفظ المركزي إذا كانت الشركة مشتركة لديها، ولا يجوز سحب هذه الأسهم إلا بعد انقضاء الجمعية، وإذا لم يقر المجلس بدعوة الجمعية خلال شهر، كان للطالبين أن يتقدموا إلى الهيئة العامة لسوق المال التي تتولي توجيه الدعوة.</p>
<p>B) The extraordinary general assembly meeting is not to be considered valid except if attended by shareholders representing at least half of the nominal shares. If the minimum requirement is not fulfilled in the first meeting, a second meeting shall be called for and to be held within thirty days from the first meeting. The second meeting is to be considered valid if attended by a number of shareholders representing at least one-fourth of the capital's nominal shares.</p>	<p>(ب) لا يكون اجتماع الجمعية العامة غير العادية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يمثلون (نصف) الأسهم الإسمية لرأس المال على الأقل، فإذا لم يتوافر الحد الأدنى في الاجتماع الأول وجهت دعوة الجمعية إلى اجتماع ثان خلال الثلاثين يوماً التالية للاجتماع الأول، ويعتبر الاجتماع الثاني صحيحاً إذا حضره عدد من المساهمين يمثل (ربع) الأسهم الاسمية لرأس المال على الأقل.</p>
<p>C) The extraordinary general assembly decisions are to be issued with the absolute majority of two-thirds of the nominal shares represented in the respective meeting unless the decision is related to the increase of the authorized capital, a reduction of capital, winding up before the end of the Company term, changing the Company's main purpose or its merger. The decision becomes valid if issued with a majority of at least three-quarters of the nominal shares represented in the meeting. This is to be done after applying the procedures stated by law no. 95 of the year 1992, its executive regulations and upon the approval of the Capital Market Authority.</p>	<p>(ج) تصدر قرارات الجمعية العامة غير العادية بأغلبية ثلثي الأسهم الاسمية الممثلة في الاجتماع إلا إذا كان القرار يتعلق بزيادة رأس المال المرخص به أو تخفيض رأس المال أو حل الشركة قبل الميعاد أو تغيير الغرض الأصلي أو إدماجها، فيشترط لصحة القرار في هذه الأحوال أن يصدر بأغلبية ثلاثة أرباع الأسهم الاسمية الممثلة في الاجتماع، وذلك بعد إتباع الإجراءات المنصوص عليها في القانون رقم 95 لسنة 1992 ولائحته التنفيذية وموافقة الهيئة العامة لسوق المال.</p>